

FR. KELLY EDUCATIONAL FUND LIMITED**獎券抽獎牌照號碼 / Lottery License No. 4584**

The results of the lucky draw organized by Fr Kelly Educational Fund Limited on 1 April 2017 are as follows:

Fr Kelly Educational Fund Limited 於 2017 年 4 月 1 日舉行的獎券抽獎中獎號碼如下：

Prize 中獎名次	Ticket No. 獎券號碼	Prize 中獎名次	Ticket No. 獎券號碼	Prize 中獎名次	Ticket No. 獎券號碼	Prize 中獎名次	Ticket No. 獎券號碼
1	00842	19	13042	37	15070	55	11781
2	12840	20	12535	38	14404	56	06345
3	08886	21	12011	39	06180	57	00951
4	05129	22	13342	40	14104	58	15423
5	07777	23	07555	41	01370	59	07831
6	00017	24	13879	42	02015	60	06101
7	08169	25	05761	43	00797	61	03119
8	06179	26	13101	44	13362	62	13460
9	00830	27	13267	45	14189	63	01498
10	07905	28	12737	46	13540	64	01947
11	14219	29	00661	47	05090	65	13401
12	04494	30	07721	48	13883	66	13031
13	12673	31	01950	49	13341	67	04340
14	00910	32	01106	50	01497	68	13882
15	11551	33	05622	51	13514	69	00750
16	01488	34	10051	52	07281		
17	13581	35	01034	53	04430		
18	03179	36	12806	54	00100		

Please call 2384-1038 to register for collection of prizes and the prizes must be claimed on or before 10 May 2017 during office hours (Mon - Fri: 9am - 5pm) at Wah Yan College, Kowloon on production of the winning ticket(s).

(Cash will not be given in lieu of the prizes and the winner of alcohol prizes must be aged 18 or above, otherwise, the prize must be redeemed by the winner's guardian aged 18 or above).

If any winner does not collect his prize within the time prescribed hereinabove, he shall be deemed to have waived his rights to the prize and abandoned the prize. Fr Kelly Educational Fund Limited may dispose of the relevant prizes as it thinks appropriate at its absolute discretion. In case of any dispute, decision of Fr Kelly Educational Fund Limited shall be final and conclusive.

中獎者請於 2017 年 5 月 10 日或之前致電 2384-1038 登記，並於 2017 年 5 月 10 日前之辦公時間內(星期一至五：上午九時至下午五時)持中獎獎券到九龍華仁書院領取獎品，逾期作廢。

(所有獎品不得兌換現金。酒精類獎品必須由 18 歲或以上人士領取，如獲獎人領獎時未年滿 18 歲，須由一位 18 歲或以上的監護人代領)。

中獎者如未能在上述日期內領取獎品，則中獎者會被視為自動放棄其獎品，Fr Kelly Educational Fund Limited 有權以任何方式處理有關的獎品。如有任何爭議，Fr Kelly Educational Fund Limited 有最終決定權。